

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

Գալստյան Ա. Վ., Արշակյան Թ. Ն., Եղանակավորման ըմբռնումը լեզվաբանական ուսումնասիրությունների հարացույցում.....	3
Մեսրոպյան Հ. Հ., Ռշտունիքի բարբառային հայերենի ընդհանուր բնութագիրը (Ըստ ոշտունցիների պատմած ժողովրդական հեքիաթների)	17
Ներսիսյան Վ. Ա., Բառակազմության տեսական և մանկավարժա- կան հարցերի քննությունը Արարատ Ղարիբյանի աշխատություն- ներում	36

ԲԱՆԱՎԵՃ ԵՎ ՔՆՆԱՐԿՈՒՄ

Թադևոսյան Հ. Մ., Բառերի նոր իմաստային կիրառություններ հայ միջադարյան բժշկարաններում.....	51
Մարգարյան Լ. Գ., Արցախի բնակավայրերի / ի վերջնահնչյուն բաղադրիչով անվանումների քննություն.....,,.....	63

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Աբրահամյան Լ. Ռ., Աբրահամյան Շ. Ռ., «Լեզվական խաղերի» կիրառումը գրական ստեղծագործություններում.....	80
--	----

ԳՐԱԽՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Խաչատրյան Վ. Մ., Կարևոր ներդրում Հ. Շիրազի լեզվի բառա- պաշարի ուսումնասիրության մեջ.....	96
ԳՐՔԵՐԻ ՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆ	100
ԳԻՏԱԿԱՆ ԿՅԱՆՔ	103

C O N T E N T S

Articles: A. V. Galstyan, TH. Arshakyan. The perception of modality wuthin the linguistic paradigm.– 3. *A. O. Mesripyan*, On the general character of dialectal specch of RShtunik (According to materials of folk-tale of rshtunik).- 17. *V. A. Nersisyan*. Analysis of theoretical and pedagogical aspects of word-formation in the works of Ararat Garibyan. -36. **D i s c u s s i o n :** *H. M. Tadevosyan*. New word-meanings according to the medical books (Grigoris. "Analysis of the nature of man and his ailments", "Book of horse cures").- 51. *L. G. Margaryan*. An analysis of the place names of Artsakh ending in the final sound - *h* [i].- 63. **R e p o r t s:** *L. R. Abrahamyan, Sh. R. Abrahamyan*. The use of “language games” in literary works.- 80. **R e v i e w:** *V. M. Khatchatryan*, Essential contribution in investigation of Ov. Shiraz’s lexicon .- 96. **B o o k r e v i e w s - 100: Science News -103:**

С О Д Е Р Ж А Н И Е

С т а т ь и: *А. В. Галстян, Т. Аршакян*. Восприятие модальности в лингвистической парадигме - 3. *А. О. Месропян*, Общая характеристика диалектной речи Рштуника (По материалам народных сказок рштунцев).- 17. *В. А. Нерсисян*. Анализ теоретических и педагогических вопросов словообразования в трудах Арарата Гарибяна:- 36. **Д и с к у с с и и о б с у ж д е н и я:** *А. М. Тадевосян*. Новые лексические значения по лечебникам (Григорис, “Анализ природы человека и его недугов” “Лечебник лошадей и вообще выючных животных”).-51. *Л. Г. Маркарян*. Исследование топонимов населенных пунктов Арцаха с финальным компонентом -*h* [i]. – 63. **С о о б щ е н и я:** *Л. Р. Абрамян, Ш. Р. Абрамян* - Использование языковых игр в литературных произведениях. – 80. **Р е ц е н з и я:** *В. М. Хачатрян*, Важное внедрение в изучении лексики языка Ов. Шираза.- 96. **К н и ж н о е о б о з р е н и е - 100: Научная жизнь – 103.**